
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Masojedy 
dne 16. 3. 2016 

 
 
 
   Zasedání  zahájil starosta v 19,15 hod.  Prohlásil, že jednání 
zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyvěšeno. 
 
 
   Bylo přítomno všech 7 členů obecního zastupitelstva: 
p. J. Pazdera, p. A. Jarkovská, p. K. Šťastná, p. H. Kučerová, p. J. 
Kovář, p. Z. Semerád a sl. M. Šťastná 
 
 
Starosta přečetl následující program: 

1. kontrola minulého zápisu 
2. schválení inventur za rok 2015 
3. účetní závěrka za rok 2015 
4. rozpočtové opatření č. 1 
5. různé 
            
                                                                                             

 
   Zastupitelé program schválili a rozhodli, že diskuse bude probíhat 
ke každému bodu zvlášť. 
 
 
   Ověřovateli zápisu byli zvoleni:  p. H. Kučerová  a p. J. Kovář 
 
 
1. Kontrola minulého zápisu 
 
      Zápis z jednání ze dne 16.12. 2015  byl ověřovateli ověřen a při 
zasedání vyložen k nahlédnutí. Nebyly proti němu podány námitky. 
 
 
 
 



 
2. Schválení inventur za rok 2015 
 
  sl. M.Šťastná přečetla Inventarizační zprávu. Inventura provedena ke 
dni 31.12.2015. Zastupitelstvo Inventarizační zprávu schválilo.   
Zastupitelé dále schválili v průběhu roku odepsat majetek, který 
navrhuje v inventární zprávě inventární komise. 
 
      Pro  7   Proti  0 
 
 
 
3. Účetní závěrka za rok 2015 
   
   Po prostudování finančních a účetních výkazů  O. Z. schválilo 
účetní závěrku za rok 2015 
 
 
  Pro  7   Proti  0 
 
 
4. Rozpočtové opatření č. 1 
 
   p. Jarkovská přečetla návrh rozpočtového opatření č . 1 
 O. Z. schválilo Rozpočtové opatření č. 1 bez připomínek 
 
   Pro  7   Proti  0 
 

5. Různé 
 

a.) Stavba RD na parcele č.786/30 v k.ú. Masojedy. 
Vyjádření k žádosti se stavbou RD a připojení k veřejnému vodovodu 
a kanalizaci. O. Z. se stavbou RD nesouhlasí,protože v projektové 
dokumentaci je počítáno s připojením RD k vodovodu a kanalizaci. 
V obci Masojedy splašková kanalizace ani vodovod nejsou 
vybudovány. 
 
 



  Pro stavbu RD  0 Proti stavbě RD  7 
 

b.)  Zastupitelé po prostudování inventury a inventarizační zprávy 
navrhují odepsat z majetku obce – nedokončeného 
dlouhodobého majetku -  rozestavěnou investici, projekt na 
vybudování chodníku na parcele č.954/1 z roku 2007 v ceně 
1.500,-Kč. 
Chodník by byl příliš úzký a došlo by k dalšímu zúžení silnice. 
 

  Pro  7   Proti  0 
 

 
 
 
 

  
Zasedání O. Z. nebylo přerušeno, starosta zasedání ukončil v 20,30   
a poděkoval všem za účast. 
 
 
 
 
Zapsala 16. 3. 2016  Kristýna Šťastná 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: p. H. Kučerová 
 
          p. J. Kovář 
 
  
 
Starosta: Josef Pazdera 
 
 


